

# Referat af bestyrelsesmøde i HF Skovlunden

Tid: Onsdag den 3. maj kl. 16:30

Sted: Mødet afholdes i Foreningshuset

Deltagere: Annemarie Langkilde Vammen (59), Dorte Stagis (109), Ole Fisker (50), Emil Bilberg Ravn(144), Anne Holmboe (16), Helle Højholt (Have 78) (suppleant) og Anders Stagis (suppleant)

Referent: Anne/Emil

1. Godkendelse af dagsorden
2. Godkendelse og underskrift af referat fra de sidste møder og GF
3. Konstituering af bestyrelsen
  - Hvem gør hvad?

Opgavefordelingen for bestyrelsens medlemmer skal være klar og tydelig for det næste år. Næste år, når Annemarie stopper, skal det være tydeligt, hvad formandsposten indebærer. Så ved alle i foreningen, hvad man går ind til som formand, og at det ikke er lige så krævende som i Annemaries periode.

Der skal vælges en næstformand, som skal registreres i banken. Således kan flere fra bestyrelsen godkende transaktioner.

- Emil melder sig.

Helle vil sætte sig ind i WordPress med hjælp fra Karen, så flere kan redigere hjemmesiden.

Byggeudvalget skal udvides med flere personer, som ikke sidder i bestyrelsen.

Ole opretter et udvalg, som skal stå for at koordinere kompostpladsen, heriblandt det nye levende hegn. Pladsen er ikke blevet vedligeholdt i mange år, derfor falder tingene fra hinanden. Det skal udvalget sørge for ikke sker fremover.

Bestyrelsen skal udarbejde en folder til nye medlemmer vedrørende regler og værdier. Det bliver udskudt til en stille periode.

Anders og Annemarie vil gerne lave et oplæg til et værdigrundlag. Bestyrelsen skal mødes en aften og færdiggøre dette oplæg.

Helle, Anne og Emil skriver referater fremover.

Anne træder til som formand for ordensudvalget.

4. Meddelelser og nyt fra formand
  - Status eksternt og intern venteliste 2023  
Dorte og Emil mødes d. 23. maj og opdaterer listerne.
  - Nye folk til forskellige udvalg  
Formændene for udvalgene har noteret, hvem de vil spørge.
  - Forsikringer  
Ole har indhentet tilbud fra forsikringsselskabet. Tilbuddet er godt og vi skal skifte ved første givne lejlighed. Det ordner Ole med Annemarie.
  - Kalender til udlån af borde og stole (4. stk. borde og 20 stole) Fremover skal man skrive til foreningsmailen, Annemarie holder opsyn.

- Repræsentantskabsmøde den 16/5. Hvem deltager udover ALV?  
Helle og Annemarie deltager.

#### 5. Forretningsudvalg og kommunikation

- Hjemmeside Karen? — Opdatering efter GF + årskalender (husk fælles hækklipning)

Hjemmesiden mangler at blive opdateret. Helle og Annemarie holder et møde med Karen.

#### 6. Ordensudvalg

Bevaringsværdige træer og opfølgning på havevandring træer. Kommunens naturforvaltning skal kontaktes. Vi har fået kontakt til Michael Glud i afdelingen [REDACTED] som har givet input.

ALV har sendt ventemail

Præcisering af regel for højde af beplantning i en afstand af 1 meter præciseres ??

Annemarie skriver til kommunen vedrørende de bevaringsværdige træer.

Byggeudvalget har kommenteret at reglerne er uklare vedrørende højden på beplantning indenfor en meter til skel. Der er ingen regler, om at højden skal være lavere end seks meter. Så dette skal til afstemning på en generalforsamling, hvis det skal vedtages.

Konklusionen er, at regler som ikke findes, ikke kan håndhæves.

[REDACTED]

#### 7. Miljøudvalg

- Kompostplads — skrald/byggeaffald / på pladsen åbning ??

Der var stor opbakning til at rydde op på pladsen, og det beviser, at pladsen fortsat skal være åben. Ole og det nye udvalg ser på driften fremadrettet.

- » Affaldshåndtering — påkørsel af stensætning Have 93 - Niels har skrevet til Kredsløb

Niels har vist billeder kontaktet Kredsløb og vist billeder af påkørslen. Kredsløb har erkendt, at det er dem. De vil sørge for at være opmærksomme fremover.

- » Beplantning omkring foreningen og langs kompostpladsen og vedligehold af P-pladser

Der skal ikke brændes som førhen. Et tilbud er blevet indhentet fra Buus, men det er dyrt, ca. 5000 kr.

Annemarie indhenter et nyt tilbud, og derefter sammenligner vi tilbuddene. Når tilbuddet er indhentet, bliver der meldt ud i Skovinfo, at der er brug for flere til at brænde et lille område. Det skal tilføjes, at hvis nok melder sig, kan vi spare 25.000 kr.

Hvis for få melder sig, benytter vi os af et af de tilbud, som er indhentet, i en sæson og ser, hvordan det går.

Håndværkere skal overholde fartregler og parkere på gæsteparkering efter aflæsning.

- Maling af stolper  
Bliver malet til vinter

- Oprydning og indretning af bestyrelseslokale — gamle butik

Den gamle disk skal ud under halvtaget. Reoler og mapper skal ind i bestyrelseslokalet. Resten skal ryddes.

Ole, Anders og Emil mødes torsdag d. 4. maj og går i gang.

Renovering 16. maj kl. 16

Maledag d. 18. maj kl. 9

#### 8. Byggeudvalg

- Byggesager

[Redacted text block]

Kredsens definitioner af ombygning, nybygning og renovering er uklare. Annemarie spørger kredsens om klare definitioner.

#### 9. Kloakudvalg

- Møde vedr. reetablering af beplantning efter vand- og kloakprojekt

Annemarie og Ole holder møde med Brdr. Møller d. 23. Maj. Forventningen er, at utætheder i vandanlægget ikke vil blive forbedret, fordi bestyrelsen ikke ønsker at inddrage jurister. Formålet med mødet er at fortælle, at det er et for dårligt stykke arbejde, de har leveret.

- Udlægning af rat

Til samme møde d. 23. maj går Annemarie og Ole en tur med Jesper fra Brdr. Møller og ser på beskadiget hække og status på ral.

- Status på vandprøver  
Der bliver fastsat en dato på mødet d. 23. maj.
- Status på tilkobling af intern kloak til hovedkloakken  
Annemarie følger op på det

#### 10. Aktivitetsudvalg og arrangementer

- Jubilæumsfest 2023 — 90 år

Der var bestilt en musiker, men dele af aktivitetsudvalget er imod. De vil hellere have en toiletvogn.

Bestyrelsen foretrækker en musiker fremfor en toiletvogn. Dorte og Annemarie forhandler med aktivitetsudvalget.

#### 11. Foreningshus udvalg

- Hvilke renoveringsopgaver mangler

Det nye bestyrelseslokale er nu tomt, men det skal males og indrettes. En lille gruppe er i gang med at indrette terrassen og lokalet ud til den.

- Indkøb?

Ingen har endnu meldt sig, Emil står for det indtil videre.

- Fremtidig drift

Tilstrækkeligt med folk har meldt sig, til at der vil være åbent mindst en gang om ugen frem til midt i september. En vagtplan er ved at blive udarbejdet.

- Gas?' Skal vi sælge det fremover

Ingen gas i år. Folk skal skrive på Facebook eller spørge naboen.

Desuden skal det meddeles, at forretningen er kontantløs. Kun mobilepay er accepteres.

## 12. Regnskab og økonomi

Jordleje steget 10.000 kr.

## 13. Evt.

Vedrørende havesalg: Mange svarer ikke på henvendelser, når de får tilbudt en have. Derfor er det besværligt, når have skal sælges. Anders foreslår, at folk på ventelisten automatisk bliver passive, når de ikke svarer tre gange i træk.

Kongelunden: Helle vil gerne have tilføjet et punkt vedrørende Kongelunden og haveforeningens indflydelse.

## 14. Emner til Skovinfo

## 15. Næste møde(r)

- Bestyrelsesmøder

Torsdag d. 1. juni kl. 16.30 eller tirsdag d. 6. juni kl. 16.30



Torsdag d. 6. Juli kl. 16.30




- » Kontortider

20/5 11-12 Annemarie og Helle

3/6 - 11-12 Ole og Emil

Godkendelse af fælles referat for møde 3. maj 2023:

Bestyrelsesmedlem	Underskrift
Annemarie Langkilde Vammen	
Dorte Stagis	
Ole Fisker	
Emil Bilberg Ravn	

Anne Holmboe	
Helle Højholdt (suppleant)	
Anders Stagis (suppleant)	

# Tjekliste

- Intro til databasen for nye bestyrelsesmedlemmer. ALV
- « Klagesager Have 84 (skur), Have 17 (afblænding) ALV + Byggeudvalg
- Beskrivelse af foreningens værdigrundlag. Hvem?
- Udarbejdelse af velkomst-intro-materiale til nye havemedlemmer. Hvem ?
- Udarbejdelse af klare retningslinjer for gaver og betaling for arbejdsindsats/honorari foreningen. Hvem?
- Levende hegn ved Kompostpladsen - Udvalg
- KG giver info til ALV om adgang til opretning af indlæg på hjemmeside
- Revision af vores vedtægter på næste GF. ??
- Mitld Erhverv — DS+ALV

Blot så vi kan huske resultatet !!

Ulovlige træer har vi givet 3 breve om til

have 63 (birk) hos Louise. Træet er 35 år gammelt og ældre end reglen om ulovlige træer, derfor er det aftalt med Louise, at reglen ikke gælder hendes træ

have 73-74 (ranglet birk og pil). Jeg har ikke talt med dem og jeg er i tvivl om træernes alder

have 128 (birk). Jeg har ikke talt med havelejereren og kan ikke huske noget omkring træet.

For høje træer har vi givet 8 breve om til

have 1 (ahorn), har ikke talt med dem

have 47 (tuja), fik talt med Monika i hendes have. Hun har planer om at fælde den i efteråret. Det har vi aftalt er fint for haveforeningen,

have 53 (hassel) har talt i telefon med havelejereren, der ville fælde den i lørdags, så det er nok sket allerede.

have 66 (egetræ), har ikke talt med dem,

have 95, (2 træer), har ikke talt med Hans

have 103 (tuja), har ikke talt med Else

have 109 (tuja), talte med Ove ved aflevering af brevet. Hvis det skal fældes bliver det til efteråret.

have 113 (kirsebær), træet er både for højt og så bredt at det rager ud over vej 2 og ind i genboens have. Har ikke talt med havelejereren

Udvalg

Forretningsudvalg

Annemarie Langkilde Vammen

Dorte Stagis

Ordensudvalg

Anne Holmboe (Have 16)

Karen ??

Bjarke??

#### Byggeudvalg

Annemarie Langkilde Vammen (formand)

Jens Lomholt (Have 55)

Søren (Have 30) — ALV spørg

#### Miljøudvalg

Ole Fisker (formand)

Bent Nielsen (Have 76)

Hans Birger Hansen (Have 95)

Tommy Thorning (Have 116)

#### Aktivitetsudvalg

Lene Thinggaard (Have 41)

Else Hess (Have 103) — kontaktperson

Gitte Vithner (Have 106)

Tine Thorning (Have 116)

Gunhild Krog (Have 138)

-Mange ny har meldt sig på GF — kan vi bruge dem i andre udvalg??

#### Kloakudvalg

Ole Fisker (Have 50)

Annemarie Langkilde Vammen (Have 59)

Tone Lassen (Have 134)

#### Foreningshus udvalg

Emil Ravn (Have 144)

Marianne Fikser (Have 50)

Kirsten (Have 15)

Gitte (Have 88)

Lars Bundgaard (Have 136)

Lene Kaspersen (have 65)

#### Flagudvalg

Lise Jensen (Have 33)

Lars Schlynsen (Have 48)

Lisbeth Caspersen (Have 99)

Leñe Jerisen (Have 142)

#### Levende Hegn Kompostpladsen

Jacob og Ellen (Have 83)

Karin (Have 4)

Susanne (Have 77)